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Protokół  Nr 21/12
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Profilaktyki oraz Uzdrowiskowej

 Rady Miasta Krakowa
odbytego w dniu  12 stycznia 2012 roku

w sali Portretowej UMK

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Jerzy Friediger – Przewodniczący Komisji, 
udział  wzięli  członkowie  Komisji  wg  listy  obecności  stanowiącej  załącznik  nr  1  oraz 
zaproszeni goście wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący  Komisji  po  stwierdzeniu  quorum  pozwalającego  na  podejmowanie 
prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie
Następnie przedstawił porządek posiedzenia 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu:
1. Informacja  o  aktualnej  sytuacji  w  opiece  zdrowotnej  po  wprowadzeniu  ustawy 

refundacyjnej.
2. Sprawy bieżące.
3. Oświadczenia i komunikaty

Ad. 1.
Informacja  o  aktualnej  sytuacji  w  opiece  zdrowotnej  po  wprowadzeniu  ustawy 
refundacyjnej.

W posiedzeniu uczestniczyli: Zastępca Dyrektora ds. Medycznych Małopolskiego Oddziału 
Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia,  Naczelnik Wydziału Gospodarki  Lekami 
MOW NFZ, Wiceprezes Okręgowej Rady Aptekarskiej oraz Przedstawiciele Okręgowej Izby 
Lekarskiej, którzy przedstawili informacje na ten temat.
Zgodnie podkreślono, że takiego napięcia, wokół biurokratycznego w istocie sporu,  pacjenci, 
lekarze,  aptekarze  a  także  urzędnicy  ochrony  zdrowia  od  czasu  transformacji  ustrojowej 
jeszcze nie było. Jest to wynik błędów legislacyjnych. Wejście w życie z dniem 1 stycznia 
2012  roku  ustawy  refundacyjnej,  a  wprowadzenie  rozporządzenia  Ministra  Zdrowia  o 
receptach (z podziałem na poziomy refundacji części leków), które ukazało się w przeddzień 
nowego  roku  doprowadziło  do  napięcia  wśród  przedstawicieli  środowisk  medycznych  i 
naraziło na stres niemało pacjentów, zwłaszcza chorych przewlekle.
Z uwagi na ważność omawianych problemów dyskusja na ten temat była nagrywana.

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w nagraniu posiedzenia. Kaseta z nagraniem 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad  2.
Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.
Nie omawiano spraw bieżących.



Wobec  zrealizowania  porządku,  Przewodniczący  o  godzinie  17.30  zamknął 
posiedzenie.

Przewodniczący Komisji

         Jerzy Friediger

Protokołowała:
K. Sitek 

2


